

國立臺灣大學與中央研究院合辦基因體與系統生物學學位學程
論文委員會設置要點

**National Taiwan University and Academia Sinica Joint Doctoral Degree Program
in Genome and Systems Biology
Guidelines for the Establishment of the Dissertation Committee**

104 年 11 月 12 日 104 學年度第 1 學期第 1 次學務委員會會議通過
105 年 1 月 20 日 104 學年度第 1 學期核心教師會議通過
Approved at the 1st Student Affairs Committee Meeting of the 1st Semester of the 104th Academic
Year on November 12, 2015
Approved at the Core Faculty Meeting of the 1st Semester of the 104th Academic Year on January 20,
2016

一、為提高博士班研究生之研究能力，使具備應有之學養，依據大學法第二十六條及學位授予法第七條之一之規定，訂定本論文委員會設置要點（以下簡稱本會）。

To enhance the research capabilities of doctoral students and ensure they possess the required academic expertise, these guidelines for the establishment of the Dissertation Committee (hereinafter referred to as "the Committee") are formulated in accordance with Article 26 of the University Act and Article 7-1 of the Degree Conferral Act.

二、學生於資格考通過後 3 個月內，應提出論文委員會名單。

Students must submit the proposed list of committee members within three months after passing the qualifying examination.

三、論文委員會員額共三至五名，應有指導教授及至少一名本學程教師擔任委員，並由指導教授之外的本學程教師擔任論文委員會召集人。

The Dissertation Committee shall consist of three to five members, including the advisor and at least one faculty member from this program. A faculty member from this program other than the advisor shall serve as the convener of the Committee.

四、於學生提報本會名單後，本會委員每學年度需參與該生之論文進度報告一次，並將進度報告紀錄表回傳至學程辦公室。

After the submission of the Committee list by the student, Committee members must attend the student's dissertation progress report once per academic year and return the progress report form to the program office.

五、本要點如有未盡事宜，悉依相關規定辦理。

Matters not covered in these guidelines shall be handled in accordance with relevant regulations.

六、本要點經學程核心教師會議通過，自發布日施行。

These guidelines, having been approved by the Core Faculty Meeting, shall be implemented on the date of promulgation.